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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 14 oktober 2019 

Afwezig: Matthijs Bonzet. Later: Ad Blok, Fons Kortrijk 

 

1. Opening en welkom: 

De voorzitter opent de vergadering, meldt de (nog) afwezigen en heet Kees Bor van harte 

welkom. Zijn benoemingsbrief is inmiddels binnen. Hij heeft tweeëneenhalve maand om zich 

voor te bereiden op het voorzitterschap. We houden een kort voorstelrondje. 

 

2. Vaststellen agenda: 

We voegen toe: 

- 6g: mantelzorgproblematiek (Edwin van harten) 

- 6h: centrumplan (Fons Kortrijk) 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 

a. We keuren het verslag goed; het kan op de website. 

b. Activiteitenkalender: 

- Chris van Tilborg en Kees Bor vertegenwoordigen de participatieraad bij het project 

Putten Inclusief; bij het inclusiepanel hebben we de rol van waarnemer. Dat doen we bij 

toerbeurt. 

- Reizigerspanel: zie het verslag van Fons Kortrijk. 

- Werkgroep Jeugd: die heeft een gesprek gehad met twee medewerkers van de 

gemeente. Aan de orde kwamen: financiële problemen, eenzaamheid, grip op Jeugd, 

contracten Buurtzorg Jong, vacature consulent Jeugd. 

- Daarnaast heeft Ad Blok contact gehad met de wethouder over signalen vanuit de 

Stichting Grensverleggende Talenten. Wij beraden ons op een ongevraagd advies. (input 

via Ad Blok) 

 

c. Ingekomen stukken en verzonden berichten: 

- De gevraagde stukken uit de besluitenlijst B&W hebben we inmiddels binnen. Zij zijn nu 

bij Fennie van den Broek. 

- Inkoop Wmo: 12 november bijeenkomst van adviesraden in Nunspeet, 14 november van 

gemeenten in Harderwijk. Fons Kortrijk gaat erheen. 

- Liesbeth Sturing die de brede welzijnstichting Putten mag vormgeven, wil graag in 

gesprek met ons. Wij kiezen voor 28 oktober, van 10.00 uur – 13.00 uur. Kees Bor, Fennie 

van den Broek en Jaap Plomp zullen deelnemers aan dat gesprek zijn. 

- Officiële opening gemeentehuis: 1 november, 14.30 uur – 18.00 uur. Fons Kortrijk gaat 

daar heen. 
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d. Overleg DB- gemeente: 

Wij praten uitgebreid na over de verrassende mededeling dat B&W een gezamenlijke 

verkenning voor uitvoering van de cliëntenparticipatie voor de inwoners van Putten 

afwijst. Dit na een eerdere afspraak die toch heel concreet was. We ervaren dit als een 

klap in het gezicht van de voorzitter, het dagelijks bestuur en de participatieraad. 

We mogen evenwel niet uit het oog verliezen waartoe wij er zijn. Met handhaving van de 

huidige verordening zullen we blijven doorgaan met onze taak. 

 

4. Beschut werk: 

De voorzitter heet Stefan Fiddelaar, beleidsmedewerker van de gemeente, van harte 

welkom. In het begin van dit jaar hebben wij over beschut werk geadviseerd. We zijn 

benieuwd naar de gang van zaken. 

Fennie van den Broek merkt op dat, landelijk gezien, nog niet de helft van het budget is 

besteed. Hoe zit dat in Putten? Stefan Fiddelaar geeft aan dat er ook in Putten nog niet veel 

personen die binnen de criteria vallen, zijn geplaatst. In 2018: één. De taakstelling voor dit 

jaar is vijf en de procedures lopen met wisselend succes: twee afgewezen, één geplaatst en 

één bij wie het traject loopt. Het UWV bepaalt.  

De gemeente houdt contact met de Inclusief Groep over het realiseren van werkplekken. Zij 

gaat ook training aan consulenten geven. Iemand die geplaatst is, krijgt een tijdelijke 

aanstelling die in principe steeds verlengd wordt. 

Een ander instrument is het doelgroepenregister. Van hieruit kunnen mensen met 

loonkostensubsidie bij een werkgever terecht. 

Werkgevers hebben contact me de arbeidsmakelaar van de gemeente en de Inclusief Groep. 

De gemeente heeft de Wajongers via de bijstandsuitkering in beeld. Daarnaast is er contact 

met praktijkscholen en het voortgezet speciaal onderwijs. Bij uitval komt de 

leerplichtambtenaar in beeld. 

De gemeente blijft zoeken naar meer mogelijkheden, vooral bij jongeren en statushouders. 

De participatieraad suggereert om een tevredenheidsonderzoek uit te voeren. 

De wet biedt handvatten als de cliënt zijn verplichtingen niet nakomt. Allereerst is er contact, 

in het uiterste geval een sanctie (korten op de uitkering). 

Kortom, de gemeente doet haar best voor deze mensen een passende werkomgeving te 

vinden. 

De participatieraad denkt graag mee. De gemeente stelt contact in dezen op prijs. 

Chris van Tilborg dankt Stefan Fiddelaar voor zijn komst en inbreng en wenst de jonge vader 

succes. 

 

5. Praktische zaken: 

a. Voortgang vacatures: 

De benoemingscommissie is zeer positief over de kandidaat PR. Zij stelt voor haar te 

benoemen. De vergadering gaat hiermee akkoord. De secretaris zal haar inlichten en bij 

aanvaarding voordragen bij de gemeente. 

Omdat zij de vergaderingen pas vanaf 20.15 uur kan bijwonen, beraden wij ons op de 

aanvangstijd. 

Voor de overige vacatures kijken we vooralsnog rond binnen onze netwerken. 

b. Taakverdeling: 

- Inclusief Putten: Kees Bor 

- Koplopergemeeente Onafhankelijke Inwoner Ondersteuning: werkgroep Wmo. 

- Kees Bor krijgt een overzicht van de taakverdeling. 
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c. Inspiratiebijeenkomst Koepelorganisatie Adviesraden 13 december in Amersfoort: 

Chris van Tilborg, Kees Bor, Fennie van den Broek, Ad Blok, Jaap Plomp. 

De secretaris zorgt voor de opgave. 

 

6. Adviezen en dossiers: 

a. Registratie: zie bijlage. 

b. Vraagafhankelijk vervoer en leerlingenvervoer: Fons Kortrijk heeft voor de input gezorgd. 

De secretaris zal een conceptadvies opstellen, die de gebruikelijke route zal volgen. 

c. Omgekeerde verordening: nog geen reactie. 

d. Tegemoetkoming chronisch zieken: nog geen reactie. 

e. Inclusieagenda: nog geen reactie. 

f. Mantelzorgcompliment: de gemeente neemt ons advies over. De brief zal in 2020 

aangepast zijn. 

g. Edwin van Harten heeft twee signalen ontvangen: 

- Een mantelzorger raakte zelf acuut in een situatie waarin de mantelzorg ernstig in de 

knel raakte. Een gespreksaanvraag werd twee keer uitgesteld. 

- Een dementerende kreeg het bericht van een herindicatie. Is dat nodig? Rian van Pagee 

legt uit dat herindiceren zeker op zijn plaats kan zijn; er is meestal sprake van progressief 

proces. 

h. Centrumplan: Fons Kortrijk memoreert dat hij destijds heeft gepleit voor een check door 

een extern bureau. De gemeente heeft dat vertaald in een rondgang door twee 

inwoners. De frustratie van ons participatieraadslid laat zich raden.  

 

7. Rondvraag: 

Jaap Plomp vraagt om het vaststellen van een datum om ons jaar af te sluiten en afscheid te 

nemen van onze huidige voorzitter. Na ampel beraad wordt dat 16 december, aansluitend op 

een (hopelijk zeer korte) vergadering. 

Fennie vanden Broek meldt haar afwezigheid op 23 oktober – 25 oktober en van 20 

november tot 1 december. 

Rian van Pagee: stelt voor ons eens te bezinnen op een bezinningsdag. 

Fons Kortrijk: wil Kees Bor graag toevoegen aan de app-groep en samen met hem voor een 

IPad zorgen. 

Edwin van Harten: luisterend oor? 

21 oktober: Jaap Plomp 

18 november: Fennie van den Broek 

16 december: Edwin van Harten. 

Voor het nieuwe jaar stellen we een rooster op. 

29 november: voorstelling “Zo normaal nog niet”. Hij mailt ons de gegevens. 

Mantelzorgcomplimentuitreiking: 4,5 en 6 november. 

 

8. Reflectie: 

We kijken terug op en goede vergadering. 

 

9. Sluiting: 
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De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur. 

 

Jaap Plomp 


